
Sponsorcommissie met volle kracht vooruit 
 
Een event waar de sponsorcommissie met plezier op terugkijkt is de Langs de Lijn borrel op 

25 november. Deze werd samen met 

Dames 1 georganiseerd voor onze 

sponsoren. Onder het genot van een hapje 

en drankje konden zij de wedstrijd 

bekijken. Dames 1 had heerlijke taarten 

gebakken en Het Leidsch Beleg had 

fantastische broodjes verzorgd. TOP ! 

De club mocht op deze dag twee nieuwe 

sponsors verwelkomen, te weten Auto 

Haag Zeeuw en De Pizzabakkers. Op de 

foto tekenen het bestuur van onze club en 

Mathis Fleer van De Pizzabakkers 

(midden) een sponsorcontract voor 3 jaar. 

 

 
De afgelopen periode heeft de sponsorcommissie een ‘inloopspreekuur’ georganiseerd op de 

club. Dit gaf managers, coaches, spelers de gelegenheid om vragen met betrekking tot 

sponsoring te stellen. 

Verder profiteren teams voortaan ook direct als ze een nieuwe clubsponsor aanleveren. Ze 

ontvangen dan een zogenaamde ‘kickback’ van de club voor hun eigen teampot. We hebben 

tenslotte elkaar nodig om een mooi netwerk van sponsors te creëren. 

 

Naast het werven van nieuwe sponsors ligt de focus nu op het verbeteren van de 

samenwerking met onze hockeyteams en het ontwikkelen van nieuwe producten. Ook wordt 

er gewerkt  aan het transparanter maken van sponsorinkomsten.  

 

In deze relatief rustige periode is de sponsorcommissie voor het aankomende seizoen al met 

diverse zaken bezig, zoals het sponsordiner, langs de lijn borrel H1 en D1 maar ook een langs 

de lijn voor selectieteams. 

 

Kortom de sponsorcie is weer met van alles bezig en hoopt op nog veel mooie 

samenwerkingsvormen in de toekomst. Heb je interesse of ken je iemand die interesse toont 

om onze club te steunen? Een simpel mailtje aan de Sponsor Commissie Roomburg 

(sponsoring@roomburg.nl ) volstaat. 
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